
ZAPISNIK
s 1 1. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrùane 28. listopada 2022. godine s poðetkom u
l0 sati u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Stjepana i Antuna Radióa 20 u Sisku na
prvom kafu.

Sjednici su bili nazoéni vijeónici: Ðulija Adamovió, Bojan Dadasovió-predsjednik Gradskog
vijeó,a, Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, Tomislav Kralj, MiSa Majkió Vukðevió-druga
potpredsjednica Gradskog vijeóa, Lucija Matkovió, Tomislav Matlekovió, Zvonko Marincelj,
Sanja Miokovió, Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Ivica Rendulió, Tihomir Posavec, Zoran Sertió-
prvi potpredsjednik Gradskog vljeé,a,Ljil1ana Slunjski, Dubravka Sebek, Ivica Sipu5, Vesna
Stengl i Saðka Vukovió.

Odsutni vijeónici: Sonja Borió i Sreóko Telar.

Ostali nazoðni: Kristina Ikió Baniðek-gradonaðelnica Grada Siska, Marko Kriðka-zamjenik
gradonaðelnice, Gordana Karapandùa Prica-proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovar4e,
kulturu, branitelje i civilno dru5tvo, Andrea Zlonoga-proðelnica Upravnog odjela za prostorno
uredenje i zaðtitu okoliða, Silviia MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraövn i financije,
Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni
sustav, Andrija Rudió-pomoónik proðelnice Upravnog odjela zaupravîe, imovinsko pravne i
opóe poslove, Dina Kurjak Vanió-direktorica trgovaðkog dru5tva Gradska trinice Sisak, Sanja
Mehinovió-direktorica trgovaðkog druStva Sisaðki vodovod d.o.o., Srdan Marió-direktor
trgovaðkog druStva Gradska groblja Viktorovac, Mateo Lonðar-direktor trgovaðkog druStva
Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o., Darko Majió-direktor trgovaðkog druStva Auto promet
Sisak d.o.o., Goran Gro5-direktor trgovaðkog druStva Komunalac Sisak d.o.o., Luka Vukelió-
direktor trgovaðkog druStva Centar kreativnih industrija Sisak CIKS, Tihana Kokanovió-
ravnateljica Djeðjeg vfüé,a Sisak Stari, Sandra Kramarió-ravnateljica Djeðjeg vrtióa Sisak
Novi, Dubravka Surlan-ravnateljica Narodne knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak,
Marijan Bogatió-ravnatelj Gradskog muzeja Sisak, Alma Trauber-ravnateljica Gradske
galerije Striegl, Tanja Tole Majstorovió-ravnatellica Doma kulture Kristalna kocka vedrine,
Alan Franjkovió-ravnatelj Sportsko rekreacijskog centra Sisak, Mario Stipkov-ravnatelj
Sportsko rekreacijskog centra Sisak Ugostiteljstvo i Zdenko Plevanðió-snimatelj MreZe TV.

Na poðetku sjednice Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoöno 17 vijeónika te se

mogu donositi pravovaljane odluke.

Nakon postavljanja pitarya u aktualnom satu sjednici su pristupili vijeónici: Robert Grubec,
Ivica Sipu5 i Ivica Rendulió.
Vesna Stengl dobila je drugu opomenu od predsjednika Gradskog vijeóa Bojana Dadasovióa i
nije imala pravo glasa i sudjelovanja u odluðivanju te je u odluðivanju sudjelovalo 19

vijeónika.

Aktualni sat zapoðeo je u 10 sati i 5 minuta.

l. Zoran Sertió postavio je dva pitanja gradonaðelnici:
Rekao je da su pokrenuti politiðki pritisci prema zaposlenicima Ekonomske Skole Sisak koji
pitaju za5to se ne zapoðinje s izgradnjom Skole?
MoZe li gradonaðelnica obrazlohiti gdje je zapelo s izgradnjom? Zeli li Grad Sisak dati
dozvolu ili ne Zeli? Je li Grad Sisak dobio nesto od strane Sisaðko-moslavaðke Zupanije ili ne?



U ðkoli je zapnmljen dopis kako odredeni zaposlenici Ekonomske ðkole Sire laZi unutar svog
radnog prostora. Iz kojeg razloga se to dogada? Hoóe li i kada Grad Sisak dati suglasnost za
izgradnju Ekonomske Skole Sisak?
Drugo pitanje odnosi se na Mjesni odbor Klobuðak. MoZemo li pokrenuti inicijativu ka
rje5avanju problema prostorija zarad Vijeóa Mjesnog odbora i odrùavanje zborova gradana?

Kristina Ikió Baniðek utvrdila je kako se uporno provlaði teza da Grad Sisak odbija suradnju
s jedinicom regionalne samouprave i resornim ministarstvima. Dolaskom na sjednicu
Gradskog vijeóa, utvrdite da se ðak dvije toðke dnevnog reda odnose na jedinicu regionalne
samouprave. Dapaðe, naziv toðke 9. je : ,,Prijedlog odluke o osnivanju prava gradenja na
dijelu k.ð.br. 223111 u k.o. Sisak Stan za korist Sisaðko-moslavaðke itpanlje radi izgradnje
nove zgrade Ekonomske Skole u Sisku". Osnivanje prava gradenja je besplatno u skladu sa

zakonom, a ne onako kako su neki sluZbenici Sisaðko-moslavaðke Zupanije predlagali Gradu
Sisku.
Osim navedene toðke, imate i toðku 4. : ,,Prijedlog odluke o izradi II. Izmjena i dopuna
Urbanistiðkog plana uredenja gospodarske zone Sisak-jug" gdje jo5 jednom pruZamo ruku
jedinici regionalne samouprave te dajemo potporu najavljenom projektu izgradnje dodatnih
kapaciteta za smje5taj umirovljenika.
Osim Mjesnog odbora Klobuðak, ni Mjesni odbor Suvoj-Lonja nema svoj prostor, odnosno
druStveni dom. Prijedlog je dazajednlöki, Upravni odjel zavptavnq imovinsko pravne i opóe
poslove sa ðlanovimaYijeó,a Mjesnog odbora Klobuðak, pronadu rje5enje kroz neki montaZni
objekt ili objekt koji je na tom podruðju, a zapu5ten je pa ga moZemo privesti svrsi.
PodrZavamo inicij ativu.

Zoran Sertió bio je zadovoljan dobivenim odgovorima te je zamolio kada odluka bude
potpisana i rije5ena da mu se dostavi na elektroniõku adresu.

2.Bojan Dadasovió upitao je suraduje li Grad Sisak sa Simorom? Ukoliko suraduje, traùim da
se ta suradnja prekine. Zna li gradonaðelnica koje projekte SIMORA provodi na podruðju
Grada Siska?

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je kako je SIMORA kao i Brodocentar osnovana 2005.
godine zavnjeme SDP-ove vlasti. ZamiSljena je kao razvojna agencija kao i Brodocentar koji
je zamiðljen kao tvrtka koja óe poslovati profitabilno.
Grad Sisak ne provodi ni jedan projekt preko Simore.
Trgovaðko druðtvo Sisaðki vodovod koje je u vlasni5tvu Grada Siska radilo je na jednom
projektu sa Simorom, ali zbog njihove pogre5ke morat óemo vratiti novce. Radi se oko
milijun kttnaiz sredstava EU fondova. Onaj tko je pratio projekt nije pratio rokove izvodaö,ai
nij e aktivir ana gar ancija.
MoZemo uputiti dopis Simori o tome koje projekte provode na podruðju Grada Siska.

Bojan Dadasovió zaftaùio je pisani odgovor i, ako postoji suradnja trgovaðkog druStva u
vlasni5tvu Grada Siska ili ustanove kojoj je osnivað Grad Sisak, traLi da se suradnja prekine
jer rezultata suradnje nema.

3. Tomislav Kralj upitao je zbog ðega su za Skolsku prehranu odabrani jelovnici privatne
tvrtke umjesto besplatnih drùavnlhtvrtki i po kojim kriterijima je odabranatatvrtka?
ZaÉto ste cijenu boravka povisili s 500,00 kuna na 675,00 kuna?
Kada dijete izostane jedan dan iz Skole u jednom mjesecu, za5to roditelji moraju platiti punu
cijenu za cijeli mjesec?
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Kristina Ikió Baniðek objasnila je da Grad Sisak u 8 osnovnih Skola organizira cjelodnevni
boravak. U produZenim boravcima implementiran je Helthy Meal, standard zakoji smo dobili
nagtade. Djeca u skladu s nutricionistiðkim preporukama jedu kuhanu, toplu hranu. Hrana se

nabavlja od lokalnih OPG-ova.
Grad Sisak je u 8 od 9 osnovnih Skola organizirao produZeni boravak u cijenu kojeg, za

razlilcu od drugih gtadova, ukljuðuje i 3 topla obroka.
Cijena je odraz inflacije na koju ne moZemo utjecati kao ni na cijene goriva.
Iza5li smo ususret roditeljima za drugo dijete koje pohada Skolu. Plaóaju pola cijene boravka.

Cijena se odnosi na jedinstvenu godi5nju cijenu usluge koja se pruùa. Svatko tko misli da se ta

cijena odnosi na jediniðnu cijenu ili nikada nije kupovao namirnice ili nije plaóao reZije ili ne

zna koliko treba5 raditi da bi ne5to zaradio i troðio. Cijena ne odraùava cijenu koðtanja pIaé,a

radnika, energente, opremanje prostora-to sve plaóa Grad Sisak.

Kad pogledate ukupnu cijenu ulaganja Grada Siska u osnovne Skole koja prema5uju 10

milijuna kuna svake godine, vidite da u ukupnoj cijeni te usluge, participacija roditelja
pokriva treóinu cijene usluge. Zbog navedenog, ne moZete razmiíljati o jediniðnoj cijeni,
odnosno da se cijenamoùe smanjiti zbog jednogdana nedolaska uðenika u Skolu. Cijena se

odnosi na uslugu za razdoblle od 10 mjeseci koliko traje nastava. Ta usluga nije obvezna veó

smo iza5li ususret zaposlenim roditeljima. Uskoro óemo tu uslugu imati u svih 9 osnovnih
Skola.

Tomislav Kralj rekao je da nije zadovoljan dobivenim odgovorom s obzirom na ðinjenicu da

se jelovnici godi5nje plaóaju 14.500,00 l<t:r;rabez PDV-a. MoZda je to razlogposkupljenja.
Zaftaùioje pisani odgovor na pitanje o dnevnom boravku. Kod izostanka uðenika s nastave

mora se pronaói naðin da se ne plaóapuna cijena.

Utvrduje se da je nakon prethodnog pitanja sjednici pristupio vijeónik Robert Grubec te je u
odluðivanju sudjelovalo 1 8 vijeónika.

4. Marko Rafaj upitao je gradonaðelnicu jesu li zakljuöci doneseni na posljednjoj sjednici

Vijeóa dostavljeni svim onima za koje ja utwdeno da óe im se dostaviti? Jeste li dobili
povratne informacije, odnosno je li se Sto konkretno poduzelo?

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je da su zaprimljene povratnice koje potvrduju primitak.

Powatnica nije zapnmllena iz DrZavnog inspektorata.

Marko Rafaj bio zadovoljan dobivenim odgovorom.

5. Ljiljana Slunjski upitala je gradonaðelnicu o suradnji gradonaõelnice s mjesnim odborima.

Pitanje se odnosi na problematiku cestovne infrastrukture. Dana 30. kolovoza 2022. godine

uputila je upit elektroniðkom porukom, ponovila ga je 9. rujna 2022. godine, 4. listopada

2022. godine i 12. listopada 2022. godine, a ponovljen je i peti put. Pitanje je vezano uz

postavljanje uspomika u Ulici Steve Bereka i nagiba iste ulice jer kada vozilaprolaze iz lokvi
vode prskaju prolaznike. Postavila je pitanje i o uredenju ulice prema Malom Buda5evu.

SluZbenica Grada Siska nazvala ju je i u telefonskom razgovoru ljubazno odgovorila.
Zatrai,en je pisani odgovor.
Vijeónica je rekla kako je zatraùila i pisane odgovore o Mostarskoj, Krapinskoj i Biokovskoj
ulici. Zafraùena je dopuna dopisa sa zapisnikom o sjednici Vijeóa Mjesnog odbora Buda5evo

na kojoj je provedena rasprava o uredenju tih ulica. Je li to nesto novo u suradnji s vijeóima
mjesnih odbora i predaju li i ostali mjesni odbori zapisnike sa svojih sastanaka?

Sto znaði postavljanje,,fleka" na cesti u Malom Budaðevu?
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Kristina Ikió Baniðek objasnila je da ne zna Sto znaði postavljanje ,,fleka" Sto je vjerojatno
buda5evski sleng.
Zaéuduje Sto, nakon godina obnaðanja vijeóniðke duZnosti, predsjednica Vijeóa mjesnog
odbora ne zna da óemo Sesti put zatraùiti zapisnik o sastanku Vijeóa Mjesnog odbora. Vijeóe
se nije sastalo od konstituirarya. Tu informaciju dali su ljudi izYljeó,amjesnog odbora. Dopisi
se falsificiraju jer se govori da se Salju ispred Vijeóa Mjesnog odbora Buda5evo. To je njezino
osobno miÈljenje vijeónice, a ne volja ljudi.
Sve udruge na podruðju Buda5eva veó dvije godine, od potresa, se sastaju u prostoru DVD-a.
Grad Sisak uloZio je dodatna financijska sredstva za uredenje i opremanje tog prostora.

Ljiljana Slunjski rekla je kako je rijeð o kleveti. Postoje SMS poruke poziva na sjednice
Vijeóa mjesnog odbora koje óe poslati u dopisu.
Nije bila zadovoljna odgovorom tetraùi pisani odgovor.

6. Zvottko Marincelj upitao je 5to je sve uðinjeno do danas, Sto slijedi, koji je predvideni rok
zavríetka radova i koji su izvori financiranja sanacije i uredenja buduóeg prostora Narodne
knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak na Trgu Ljudevita Posavskog 1?

Andrea Zlonoga odgovorila je da je u veljaði ove godine Projekt rekonstrukcije i dogradnje
KnjiZnice prijavljen na poziv Ministarstva kulture i medija s ciljem konstruktivne i cjelovite
obnove cijele zgrade. Ugovor o dodjeli bespowatnih sredstava potpisan je u lipnju ove
godine, a radi se o iznosu koji se odnosi na konstruktivnu obnovu iako se na5a projektna
dokumentacija odnosi na cjelovitu obnoyu. Od strane Ministarstva, sredstva iznose
9.342.750,00 kuna. Od lipnja do sada napravljeno je puno. Provedena je nabava za struðni
nadzor i projektantski nadzor za izvoderye radova Sto omoguó ava da s cjelokupnim projektom
zapoðnemo u prosincu ove godine.
U tijeku je pregled dokumentacije potencijalnih izvodaóa radova. Imamo dovoljno vremena
za izhor kvalitetnog izvodað,a kako bismo projekt cjelovite obnove u potpunosti zavr5ili u
prosincu sljedeóe godine.
Ugovorom o dodjeli bespovratnih sredstava, konstruktivna obnova deftnirana je rokom do
svibnja sljedeóe godine.
Veó sada pripremamo dokumentacgu za opremanje knjiZnice i izvodenja radova uredenja na
javnoj povr5ini ispred KnjiZnice ðime bi se stvorila jedinstvena arhitektonsko-urbanistiðka
cjelina koja óe prostoru dati novi smisao i funkcionalnost.

Zvonko Marincelj inazioje zadovoljstvo odgovorom koji je dala Andrea Zlonoga.

Bojan Dadasovió Marku Rafaju je inekao opomenu zbog govora sa svog mjesta.
Takoder, utvrdio je da Vesna Stengl svoja pisana pitanja nije postavila u skladu s

Poslovnikom Gradskog vijeóa Grada Siska.

7. Vesna Stengl upitala je gradonaðelnicu na koji naðin se provodi linð na zaposlenicima
Ekonomske ðkole Sisak i tko je vijeóniku Zoranu Sertióu dao informacije temeljem kojih je
zakljuõio da se provodi pritisak na zaposlenike?

Bojan Dadasovió rekao je da pitanje nije iz djelokrugarada gradonaðelnice, odnosno Grada
Siska i Gradskog vijeóa.
Rekao je i da óe prekinuti postavljanje pitanja u aktualnom satu budu li vijeónici govorili i
dobacivali sa svojih mjesta.
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Marko Rafaj rekao je da je Vesna Stengl povrijedila odredbe Poslovnika Gradskog vijeóa
Grada Siska jer je vijeónicima na raspol aganju obrazac za postavljanje vijeóniõkih pitanja pa
pitanja koja nisu napisana na obrascu, vijeónici ne mogu izmiðljati pitanja za govornicom.

B oj an D adasovió pozv ao j e Tomi sl ava Matlekov ióa na postavlj anj e pitanj a.

Marko Kriõka objasnio je da óe odgovoriti na pitanje po ovlasti gradonaðelnice, a Vesna

Stengl je sa svojeg mjesta rekla da je pitanje postavila gradonaðelnici.

Bojan Dadasovió Vesni Stengl je inekao drugu opomenu pa je u odluðivanju sudjelovalo 17

vijeónika.

Marko l(riðka je istaknuo da óe se njegov odgovor na vijeóniðko pitanje temeljiti na osobnom

dojmu.
Vesna Stengl uporno je govorila neistine o Ekonomskoj Skoli Sisak.

MoZda je netko na sastanku ravnateljaprozivao odredene ljude da se sluZe laùima.
Problem je Sto neki pa i vijeónica Vesna Stengl brkaju terminologiju prava gradenja, dozvole
prava gradenja. Dozvola prava gradenja ne postoji kao termin. Jedina koja je govorila neistine

uvezi s izgradnjom Ekonomska Skole u Sisku je Vesna Stengl.

S obzirom da je Vesna Stengl odgovarala na navode Marka Kriðke sa svojeg mjesta, Bojan
Dadasovió zatraùioje da, nakon druge opomene napusti sjednicu Sto je Vesna Stengl odbila.

Bojan Dadasovió odredio je pauzu.

Pauza je poðelau 10 sati i 50 minuta, azavrÉenaje u l1 sati

Utvrduje se da je nakon pauze u odluðivanju sudjelovalo 17 vijeónika.

Nakon paùze, Marko Kriðka nastavio je odgovarati na pitanje Vesne Stengl.
Nastavio je da je, prema njegovom mi5ljenju, dopis Sisaðko-moslavaðke Zupanije napisan
jedino zbog izjavaVesne Stengl.

Vesna Stengl je rekla da je za sve uðenike, roditelje i zaposlenike Ekonomske Skole Sisak

bitno da se ona poðinje graditi.

8. MiSa Majkió Vukõevió upitala je gradonaðelnicu koje su investicije tj. projekti Sisaðkog

vodovoda u tijeku jer smo na dnevnoj bazi svjedoci da su ekipe zaduùene za vodoopskrbu i
odvodnju svaki dan na terenu?
Marka Kriðku upitala je mogu li sisaðki sporta5i raðunati na postojeói standard i u sljedeóoj
godini?

Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici u 11,01 pristupio Ivica Sipu5 te je u odluðivanju
sjednice sudjelovalo 1 9 vijeónika.

Kristina Ikió Baniðek predloZila je da na prvo pitanje odgovori Sanja Mehinovió direktorica
Sisaðkog vodovoda d.o.o.

Sanja Mehinovió odgovorila je da Sisaðki vodovod d.o.o. djeluje u srnjeru sanacija svih
objekata vodocrpili5ta koji su u Petrinji o5teóeni u potresu. Promijenit óemo automatiku i
pumpe. Napravljen je dobar plan za vodozahvat koji ima najvaÙniji status u Sisaðkom
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vodovodu. To je najvainija lokacija za Sisak i okolicu. Od sljedeóe godine, Hrvatske vode,
nakon 18 godina, uvode novu naknadu koja se odnosi nazahvaóenu vodu, a ne na isporuðenu
vodu. Naknada se nakon 18 godina konaðno uvodi i bit óe vrlo visoka, a posljedica je
nesaniranja gubitaka vode. Do sada su oformljena 2 tima za sanaclju gubitaka vode. Cilj nam
je u godini dana smanjiti gubitke vode za 10 posto.
U dvije smjene odvijaju se radovi na vodovodnim i kanalizacljskim prikljuðcima koji se

realiziraju u roku od 30 dana.
Osigurana su sredstva za sve projekte koji su zavr5eni, koji su u tijeku kao i za buduóe
projekte.
Zavríen je projekt vodovoda i kanalizacije u Ulici Barice Rapió, Ulici Dr. Ive Pediðióa,
MaZuranióevoj ulici, vodovoda u Odranskoj ulici i Selima, Vukovarskoj ulici u Sunji.
Radit óemo vodovod u Ulici biskupa Kvirina, sanaciju cijevi u Zvonimirovoj ulici, na
podruðju Tomðevog puta i u Capragu, odnosno u kvartovima gdJe su lomovi uðestali pa óemo
to uvrstiti u plan za sljedeóu godinu.
Iz naknade zarazvoj, Sisaðki vodovod óe do kraja godine utroðiti svaku kunu na ruzvoj mreùe
u iznosu od2,2 milijuna kuna.
U vezi s buduóim projektima,baziramo se na sredstvaiz fondova.
Izvr5ili smo prijavu u Fond za modernizaclju za izradu projektne dokumentacqe za uvodenje
solara u proizvodnji vode.
Odradeno je 150 vodovodnih i 60 odvodnje, od ðega je 46 prikljuðaka vakuumske
kanalizaclje.

Marko Kriðka objasnio je da predsjednici sportskih udruga znaju, da sukladno Zakonu o

sportu, financiranj e zahtrleva puno dokumentacije. Zbogtoga, ove godine sve óe biti dostupno
namreùnim stranicama paóe, praktiðki, pnjavu zaftnanciranje u 2023. godini moói izw5iti iz
svog doma. Praktiðki veó danas im je poznato koliki iznos financijskih sredstava óe im biti
dodijeljen. Ikiteriji za ftnanciranje doneseni su prije 3 godine. Financiranje je na mjeseðnoj
razini. Iznos koji se izdvaja u sport iz Proraðuna Grada Siska je oko 5 milijuna kuna. U
zajednici je 67 ak|ivnih klubova.

Aktualni sat zavr5en je u 11 sati i 15 minuta.

Utvrduje se da sljedeói vijeónici nisu postavili pitanja za vnjeme trajanja aktualnog sata:

Tomislav Matlekovió, Filip Pjerobon, Ðulija Adamovió, Tihomir Posavec, Lucija Matkovió,
Zeljko Ðermanovió, Dubravka Sebek i Sanja Miokovió.

Bojan Dadasovió predloZio je izmjenu i dopunu dnevnog reda tako da se iza toðke 10. dodaje
toðka 1 1. koja glasi:

,,Prijedlog odluke o visini naknade za pnjenos prava vlasni5tva na nekretninama u k.o.
Sisak Stari, odricanju od potraùivanja od komunalnog doprinosa i bespovratnom financiranju
tro5kova prikljuðda na vodnokomunalnu infrastrukturu za izgradnju stambenih zgrada po
Programu druStveno poticane stanogradnje".
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zatrpnavîe, imovinsko
pravne i opóe poslove

Toöke ll. i 12. predloZenog dnevnog reda postaju toðke 12. i 13.

6

Obrazloùen1e



Do dana objave materijala za sjednicu Gradskog vijeóa Grada Siska nlje zapnmljena sva

dokumentacija potrebîa za izradu matenjala koji se odnosi na predloùenu dopunu dnevnog
reda.

Utvrduje se da je materijal vezan uz dopunu dnevnog reda podijeljen vijeónicima prije
sjednice Gradskog vijeóa.

Utvrduje se da je sjednicu privremeno u 11 sati i 17 minuta napustio Tomislav Kralj te je u
odluðivanju sudjelovalo 1 8 vijeónika.

Prethodna izmjena i dopuna dnevnog reda usvojena je jednoglasno s 18 glasova za.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeói

DNEVNI RED
1. Usvajanje zapisnika s 10. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. Prijedlog godi5njeg izvjeítaja o izvr5enju Proraöuna Grada Siska za202I. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraéun i financije

3. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti trgovaðkom druStvu Gospodarenje otpadom Sisak

d.o.o. Sisak za kreditno zaduùerye kod OTP banke d.d. Hrvatska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraólun i financije

4. Prijedlog odluke o izradill.Izmjena i dopuna Urbanistiðkog plana uredenja gospodarske

zone Sisak-jug
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Andrea Zlonoga, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu
okoliða

5. a) Prijedlog odluke o poni5tenju Odluke o izboru najpovoljnijih ponuda nanatjeöajuza
zalttp poljoprivrednog zemlji5ta na rok od 25 godinau vlasni5tvu Republike Hrvatske na

podruðju Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

b) Prijedlog odluke o poni5tenju Odluke o izboru najpovoljnijih ponuda nanatjeé,ajuza
zakttp poljoprivrednog zemlji5ta na rok od 5 godina u vlasni5tvu Republike Hrvatske na
podruðju Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaõelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav
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c) Prijedlog odluke o poniStenju Odluke o raspisivanju javnog naljeöaja za zal<,tp

poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

6. a) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstvazazakryi
prodaju poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada
Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: li4qa Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

b) Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstvaza uvodenje u posjed
poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proöelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

7. Prijedlog rje5enja o imenovanju ðlanova KazaliSnog vijeóa Doma kulture Kristalna kocka
Vedrine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

8. Prijedlog zakljuóka o prihvaóanju polugodi5njeg Izvje5óa o radu gradonaðelnice za
r azdoblj e sij eðanj -lip anj 2022. godine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandù,aPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

9. Prijedlog odluke o osnivanju prava gradenja na dijelu k.ð.br. 22311I u k.o. Sisak Stari za
korist Sisaðko-moslavaðke Zupanije radiizgradnje nove zgrade Ekonomske Skole u Sisku
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proöelnica Upravnog odjela zaWravîe,
imovinsko pravne i opóe poslove

10. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za sklapanje sudske nagodbe s Opóinom Sunja
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: GordanaKarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavptavne)
imovinsko pravne i opóe poslove

1 l. Prijedlog odluke o visini naknade za prijenos prava vlasni5tva na nekretninama u k.o
Sisak Stari, odricanju od potraùivu4a od komunalnog doprinosa i bespovratnom
financiranju tro5kova prikljuöenja na vodnokomunalnu infrastrukturu zaizgradnju
stambenih zgrada po Programu druStveno poticane stanogradnj e

Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaùpravne,
imovinsko pravne i opóe poslove
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12. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora zafinancije i gospodarenje
imovinom Grada Siska
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja

13. Prijedlog odluke o izboru ðlanova i zamjenika ðlanova Savjeta mladih Grada Siska
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za izhore i imenovanja.
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja

Dnevni red usvojen je jednoglasno s 19 glasova zas obzirom da je sjednici u 1l sati i 20
minuta pristupio Tomislav Kralj te je u odluðivanju sudjelovalo l9 vijeónika.

Bojan Dadasovió zakazao je pauzu za odríavanje zajednióke sjednice Odbora za statutarno-
pravna pitanja i Odbora za frnanclje i gospodarenje imovinom Grada Siska koji razmatraju
materijal vezan uz dopunu dnevnog reda.

Utvrduje se da su prethodno navedeni odbori jednoglasno dali pozitivno miðljenje na
Prijedlog odluke o visini naknade za prijenos prava vlasni5tva na nekretninama u k.o. Sisak
Stari, odricaruu od potraùivanja od komunalnog doprinosa i bespovratnom financiranju
tro5kova prikljuðenja na vodnokomunalnu infrastruktuflr za izgradr4u stambenih zgrada po
Programu druStveno poticane stanogradnje i proslijedili Gradskom vijeóu na usvajanje.

Pauza je zavríena u 11 sati i 30 minuta.

Utvrduje se da je nakon pauze sjednici nazoðno 19 vijeónika te se mogu donositi pravovaljane
odluke.

TOðKA 1.

U primjedbi na zapisnik s 10. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska, Sanja Miokovió proðitala
je sljedeói dio teksta sa Seste stranice zapisnika s 10. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska:

,,Sanja Miokovió javila se za rijeð zbog povrede Poslovnika, a radi se o dopu5tanju vrijedanja
vijeónika, optuZivanju i prijetnjama koje je izrekao zamjenik gradonaðelnice Grada Siska i
gradonaðelnica Grada Siska kojaizvré,e njezine rijeði."
U zapisniku nisu navedene koje rijeði su kori5tene i koje su to uvrede bile.
Rekla je da je do5la i do stola. Gospodin Iftiðka je prijetio i vikao mi je: ,,Ti si zlo. Ti si samo
lijepa, umotana u celofan, a ispod nije sigurno ðokolada."
Upozonla je predsjednika Gradskog vijeóa na wijedanje vijeónice te dostojanstva, odnosno na
prijetnje.
Utvrdila je da zarrlenik gradonaðelnice ponovno govori sa svoga mjesta te da ponavlja svoje
rijeði s pro5le sjednice.
Gospodin zamjenlk gradonaðelnice upravo pnznaje. Svi vijeónici su vidjeli i ðuli da ju je
gospodin Kriðka wijedao kao vijeónicu i kao Zenu. Rekao je da je zlo, a buduói je vjernica,
zamolila je da ne koristi takve rijeði jer ne zna je li svjestan koliko je to te5ka uvreda.
Predsjednik je rekao kako óe Stititi dignitet svih vijeónica i vijeónika pa je to njezina
primjedba na zapisnik. Utvrdeno je u zapisniku da je pretrpjela uvrede i da joj se prijetilo, ali
nisu napisane uvrede i rijeði uvreda.
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Tomislav Kralj utvrdio je da postoji audio snimka s pro5le sjednice Gradskog vijeó,a. Neka se

snimka preslu5a i na njoj se jasno moùe ðuti tko je Sto rekao i, sukladno tome, to neka ude u
zapisnik s pro5le sjednice Gradskog vijeóa, odnosno ono Sto je rekao zamjenik
gradonaðelnice, a o izmijenjenom zapisniku neka se glasuje na sljedeéoj sjednici.

Bojan Dadasovió utvrdio je da óe vijeónici danas glasovati o zapisniku te da nema niËta protiv
da snimka bude preslu5ana. Uvrede se neóe tolerirati. Nije na razini Gradskog vijeóa da u
zapisniku bude sve navedeno od rijeði do rijeði kao Sto su, moZda, neki naviknuli. Zapisnici
trebaju biti Sto kraói i napisani samo s naglascima o glavnim toðkama o kojima se raspravlja i
tezama koje su naveli vijeónici.
Elementi zapisnlka propisani su Poslovnikom Gradskog vijeóa Grada Siska i takve stvari
moãete rj e5avati privatnim tuùb ama.

Za pnmledbu Sanje Miokovió na zapisnlk s 10. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska
glasovalo je 7 vijeónika: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir
Posavec, Ljillana Slunjski, Dubravka Sebek i Ivica SipuS, a 12 vijeónika je glasovalo protiv te
primjedba nije usvojena i neóe se izvrSiti odgovarajuóa izmjena zapisnika s 10. sjednice
Gradskog vijeóa Grada Siska.

S 12 glasova za i 7 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i lvice Sipuða, usvojen je
zapisnik s 10. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska.

T()ðKA 2.
Silvija MuZek izvijestila je kako raðun prihoda i rashoda iskazuje prihod od poslovanja u
iznosu od 304,9 milijuna kuna. Prihod od prodaje nefinancijske imovine je 1,9 milijuna kuna.
Rashodi poslovanja su 272,1 milijun kuna. Rashodi za nabavu nefinancijske imovine 45,5
milijuna kuna. Raðun zaduùivanja financiranja, primici od financijske i zaduùívanja iznose
25,7 milijtxra kuna. Izdaci za financijsku imovinu i otplatu zajmova su 1,7 milijuna kuna.
Konsolodirani vi5ak Grada Siska na kraju 202L godine iznosi 7.777.445,70 kuna i bit óe

uwSten u Izmjene i dopune proraðuna Grada Siska 2a2022. godinu.
Sto se tiðe izvjeðtaja o zaduùivaryu na domaóem i stranom trZi5fu novca i kapitala, nije bilo
novih odobrenja kredita veó je Grad Sisak imao beskamatni zalarn u iznosu od 25 milijuna
kuna.
Sto se tiðe Izvjestaja proraðunske zalihe, nije bila aktivirana u 2021. godini, a nije bilo ni
aktiviranih jamstava. Opóenito, 2021. godinu obiljeZio je rast prihoda i rashoda. Unutar te
godine naglasak je na saniranju posljedica potresa i pomoói grad,anima te velikim
infrastrukturnim projektima kao Sto je izgradrya Sportske dvorane ,,Zeleni brijeg", ReciklaZno
dvori5te Sisak Novi, CIKS.

Sanja Miokovió rekla je kako óe pobrojati neke stavke jer je Godi5nji izvje5taj prepun
pogre5aka. Na 21. stranici, stavka 41004, na stranica 23. takoder se nalazi pogre5ka, na
stranici 27. ¡alazi se pogre5ka. Neka proõelnica Upravnog odjela za proraöun i financije
objasni o kojim pogre5kama se radi. Nisu uskladene sve stavke svih upravnih odjela.

Bojan Dadasovió iznio je primjedbu da Sanja Miokovió nije objasnila o kojim pogre5kama se

radi.
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Tomislav Kralj rekao je da ne moZe podrùati Prijedlog godi5njeg izvje5taja o izvr5enju
Proraðuna Grada Siska za 202I. godinu jer na prvoj stranici imamo vi5ak/manjak od
10.738.572, 05 kuna. Nakon toga je ukupni donos vi5ka/manjka iz prethodne(ih) godine,
odnosno neto zaduùivanje 23.992.00,00 kuna kao i konaðni renitat godine 7.777.000,00
kuna. Znaéi pogre5ka je to Sto ste u proraðunu kada ste oduzimali, oduzeli iznos od
5.313.000,00 kuna kao vi5ak iz prethodnih godina, a trebali ste imati 5.229.500,00 kuna tako
da je konaðni iznos vi5ka 8.000.024,47 kuna.

S 12 glasovaza,T glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió,
Tihomira Posavecã, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipuða te ni5ta glasova

suzdräanih. donesen je

GODISNJI IZVJESTAJ
o izvr5enju Proraðuna Grada Siska za202l. godínu

TOðKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Silvije MuZek, u raspravi je sudjelovao Tomislav
Kralj i Mateo Lonðar.

S 12 glasovaza,T glasova protiv, "fomislava lkalja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió,
Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a te ni5ta glasova
suzdräanih, donesena j e

ODLUKA
o davanju suglasnosti trgovaõkom druSfvu Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o. Sisak za

kreditno zadui,enje kod OTP banke d.d. Hrvatska

roÕKA 4.
Andrea Zlonoga navela je da je razlog predlaganja lzmjena i dopuna urbanistiðkog plana

uredenja gospodarske zone Sisak-jug inicijativa Sisaðko-moslavaðke ùupanije, Upravnog
odjela za prostorno uredenje, graditeljstvo i obnovu, koji je uputilo prijedlog da se omoguói
gradtja gradevine javne i druStvene namjene radi pro5irenja kapaciteta doma za stanje i
nemoóne osobe te zbog poveóanog interesa starijih stanovnika za smje5taj. Inicijator izrade
plana dostavio je oðitovanje da je vlasnik navedene ðestice dao suglasnost Sisaðko-

moslavaðkoj Zupaniji da se pokrene postupak izmjena i dopuna Plana. Financiranje izrade
Plana je od strane Sisaðko-moslavaðke iupanlje.

Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanistiðkog plana uredenja gospodarske zone Sisak-jug

TOCKA 5.
Bojan Dadasovió objedinio je uvodno usmeno obrazloùenje i raspravu po svim podtoðkama.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Maje Del-Vechio u raspravi je sudjelovao Tomislav
Kralj i Kristina lkió Baniðek.

a) Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje
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ODLUKA
o poni5tenju Odluke o izboru najpovoljnijih ponuda na natjeðajaza

zakup poljoprivrednog zemlji5ta na rok od25 godina u vlasni5tvu Republike Hrvatske
na podruðju Grada Siska

b) Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o poniðtenju Odluke o izboru najpovoljnijih ponuda na natjeðajuza zakup

poljoprivrednog zemljiðta na rok od 5 godina u vlasniStvu Republike Hrvatske na
podruðju Grada Siska

c) Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o poni5tenju Odluke o raspisivanju javnog natjeðaja za zakrup poljoprivrednog zemlji5ta

u vlasniStvu Republike Hrvatske na podruõju Grada Siska

TOCKA 6.
U ovoj toðki dnevnog reda, sjednicu je privremeno u 11 sati i 58 minuta napustio Tomislav
Kralj te je u odluðivanju sudjelovalo 18 vijeónika.

Kristina Ikió Baniðek podnijela je sljedeói amandman

Sukladno ðlanku 41. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska (,,SluZbeni glasnik Sisaðko-
moslavaðke iupanlje", broj 12109,20109,9110,4113, IllI3, L311.3,20/17, I3lI8, 18/18-
proðiSóeni tekst, 4120 i 8l2l) podnosi se sljedeói amandman na Prijedlog odluke o izmjeni
Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup i prodaju poljoprivrednog zemlji5ta u
vlasniÈtw Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska:
U ðlanku 1. tekst u rednom broju 7 . ,,7 . Vlatka Grgió, predstavnica Ministarstva
poljoprivrede." mijenja se i glasi ,,7. };4lirta Knùanié, BoZurió, predstavnica Ministarstva
poljoprivrede."

OBRAZLOZENJE:
Ministarstvo poljoprivrede imenovalo je Vlatku Grgió kao svoju predstavnicu u Povjerenstvu
za zakup i prodaju poljoprivrednog zemljiðta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju
Grada Siska. S obzirom da óe Vlatka Grgió pokrivati podruðje Jasenovca, Popovaðe i Novske,
kao novog ðlana povjerenstva imenuju Mirtu Knùanié, BoZurió.

S obzirom da je amandman podnijela predlagateljica, o njemu se ne glasuje veó postaje
sastavnim dij elom navedeno g Prij edlo ga odluke.

Bojan Dadasovió objedinio je uvodno usmeno obrazloùenje i raspravu po obje podtoðke.

Nakon uvodnog usmenog obrazloienja Maje Del-Vechio,

a) Jednoglasno s 18 glasova za, donesenaje
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ODLUKA
o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva zazakup i prodaju

poljoprivrednog zemlji5ta u vlasniSfvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska

b) Jednoglasno s 18 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o osnivanju i imenovanju Povjerensfva za uvotlenje u posjed

poljoprivrednog zemlji5ta u vlasniStvu Republike Hrvatske na podruõju Grada Siska

TOCKA 7.
U ovoj toðki dnevnog reda sjednici je u 12 sati i 3 minute pristupio Tomislav Kralj te je u
odluöivanju sudjelovalo 1 9 vijeónika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäerya Gorana Grguraða s 12 glasova za i 7 glasova protiv,
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a te niSta glasova suzdrùanih. doneseno je

RJESENJE
o imenovanju ðlanova Kazali5nog vijeóa Doma kulture Kristalna kocka Vedrine

TOðKA S.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane KarapandùaPnca, u raspravi je sudjelovala
SarUa Miokovió.

S 12 glasova za i 7 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlef<ovióa, Sanje

Miokovió, Tihomira Poiaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a te ni5ta
glasova suzdrianih, donesen je

ZAKLJUðAK
o prihvaóanju polugodiðnjeg lzvje5óa o radu gradonaðelnice za

razdoblj e sijeõanj-lip anj 2022. godine

TOCKA 9.
U ovoj toðki dnevnog reda, sjednicu je u 12 sati i 8 minuta napustila Ljiljana Slunjski te je u
odluðivanju sudjelovalo 1 8 vijeónika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùerya Gordane KarapandùaPnca, Tomislav Kralj podrZao je
prijedlog odluke í zafiaùio ispravak iznosa u eurima koji je naveden u ölanku 2. prijedloga
odluke tako da se navedeni iznos od 41,14 EUR-a ispravi u toðan iznos, a to je 4L2,76 EUR-a.

Bojan Dadasovió utvrdio je da se radi o pogre5ci u pisanju koja óe biti ispravljena.

Jednoglasno s 18 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o osnivanju prava gradenja na dijelu k.ð.br. 2231/l u k.o. Sisak Stari za korist Sisaðko-

moslavaðke äupanÍje radiugradnje nove zgraile Ekonomske Skole u Sisku
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TOCKA 10.
U ovoj toðki dnevnog reda sjednici je pristupila u 12 sati i 11 minuta Ljiljana Slunjski, a
sjednicu je u 12 sati i 13 minuta priwemeno napustio Marko Rafaj te je u odluðivanju
sudjelovalo I 8 vijeónika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane Karapandùa Prica u raspravi je sudjelovala
Dubravka Sebek.

S 11 glasova zL ni5ta glasova protiv i 7 glasova suzdrùanih, Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Bojana
Dadasovióa, donesena je

ODLUKA
o davanju suglasnosti za sklapanje sudske nagodbe s Opóinom Sunja

TOðKA 11.
U ovoj toðki sjednici je pristupio Marko Rafaj te je u odluðivanju sudjelovalo l9 vijeónika.

Gordana Karapandùa Prica naglasila je da je Grad Sisak ishodio gradevinske dozvole za obje
zgrade. Ukupna ulagarya Grada Siska u izgradnju ovih dviju zgradaprelaze 1,5 milijuna kuna.
Time Grad Sisak poduzima sve Sto je u njegovoj nadleZnosti kako bi se cijene stanova
maksimalno uðinile povoljnima svim onima koji se nalaze na konaõnoj listi reda prvenstva.

Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o visini naknade za prijenos prava vlasni5tva na nekretninama u k.o. Sisak Stario
odricanju od potraãivanja od komunalnog doprinosa i bespovratnomfinanciranju
tro5kova prikljuõenja na vodnokomunalnu infrastrukturu zaugradnju stambenih

zgrada po Programu druStveno poticane stanogradnje

TOðKA 12.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùerya Zorana Sertióa, predsjednika Odbora za izbore i
imenovanja, u raspravi je sudjelovao Bojan Dadasovió.

Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora za fïnancije i gospodarenje imovinom Grada

Siska

roðKA 13.
Gradsko vijeóe bira ðlanove Savjeta mladih tajnim glasovanjem na naðin propisan
Poslovnikom Gradskog vij eóa.

Tajno glasovanje provodi se glasaðkim listióima na kojima su kandidati navedeni abecednim
redom, uz naznalçt ovl aSteno g predlagatelj a.

Glasovanje se provodi na naðin da se zaokruZuje redni broj ispred imena i prezimena najviðe
devet kandidata.
U sluðaju da dva ili vi5e kandidata ostvare jednaki broj glasova, izbor izmedu tih kandidata
ponavlja se na istoj sjednici.
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Vijeónik moùe glasovati samo jednim listióem i to osobno.
NevaZeói je nepopunjen listió, listió na kojem su dopisana nova imena, odnosno glasaðki listió
koji je tako popunjen da se ne moZe sa sigumo5óu utvrditi zakoga ili 5to je vijeónik glasovao,
kao i listió na kojem je zaol<ruùen veói broj kandidata od broja koji se bira.
Nakon Sto su svi nazoðni vijeónici predali glasaðke listióe i nakon Sto je predsjednik Vijeóa
objavio da je glasovanje zavríeno, prelazi se na utwdivanje renitata glasovanja.
Rezultat glasovanja se utwduje na temelju predanih glasaðkih listióa.
Rezultat glasovanja utvrduje predsjednik Vijeóa u nazoðnosti zaposlenika i vijeónika koji su
mu pomagali kod samog glasovanja.
Predsjednik Vijeóa objavljuje rezultate glasovanja na istoj sjednici na kojoj je provedeno tajno
glasovanje

Zoran Sertió predsjednik Odbora za izbore i imenovanja objasnio je da su ðlanovi navedenog
Odbora utvrdili listu kandidataza izbor ðlanova i njihovihzamjenrkaza Savjet mladih Grada
Siska.

Bojan Dadasovió zamolio je vijeónike da, nakon Sto sluZbenik podijeli glasaðke listióe,
zaol<ruùe redni broj ispred devet kandidata i njihovih zamjenlka od predloZenih deset
kandidata i deset zarnjenlka.
SluZbenik óe vijeónike prozivati abecednim redom da ubace glasaöki listió u glasaöku kutiju.

Nakon provedenog glasovanja, Bojan Dadasovió utvrdio je 12 vaùeóih glasaðkih listióa i 7

nev aùeóih gl asaðkih listióa.
Od 12 vaäeóih glasaðkih listióa, 11 glasova ostvarili su sljedeói kandidati:

1. Ime i prezime ðlanice: MagdalenaBezi
Ime i prezime zamjenice ðlanice: Roberta Rendulió
Predlagatelj: Vijeóe uðenika Ekonomske Skole Sisak

2. Ime i prezime ðlanice: Kristina Bradarió
Ime i prezime zamjenice ðlanice: Nina Radi5ió
Predlagatelj: Forum mladih SDP-a Sisak þomladak politiöke stranke)

3. Ime i prezime ðlanice: Petra Cavnó,
Ime i prezime zamjenika ðlanice: Jan Basta
Predlagatelj: Hrvatski Crveni kriZ Gradsko druðtvo Crvenog kriZa Sisak

4. Ime i prezime ðlanice: Anamaria Franceschi
Ime i prezime zamjenika ðlanice: Leon Majcen
Predlagatelj: Koordinacija udruga mladih Grada Siska

5. Ime i prezime ðlana: Josip Hrgarek
Ime iprezime zamjenice ðlana: Sara Petemel
Predlagatelj : Udruga za populanzaclju i r am oj umjetnosti Kult. Com

6. Ime i prezime ðlana: Danijel Kljaió
Ime i prezime zamjenice ðlana: Iva Kolarevió
Predlagatelj : Forum mladih SDP-a Sisaðko-moslavaðke hryanlje
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7. Ime i prezime ölana: Filip Pjerobon
Ime i prezime zamjenice ðlana: Sa5ka Vukovié
Predlagatelj : neformalna skupina mladih,,Mladi za Sisak"

8. Ime i prezime ðlanice: Patricija ReZió
Ime i prezime zamjenice ðlanice: Gerda Rajkovió
Predlagatelj : Studentsk i zbor Metalur5kog fakulteta

9. Ime i prezime õlana: Mateo Sulter
Ime i prezime zamjenika ðlana: Matüa Mesnjak
Predlagatelj : Vijeóe uðenika Industrijsko-obrtniðke ðkole.

S 12 glasova za,7 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió,
Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a, donesena je

ODLUKA
o izboru õlanova i zamjenika ðlanova Savjeta mladih Grada Siska

u sastavu kako je prethodno navedeno nakon reztltataglasovanja.

1 1. sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska zawíena je u L2 sati i 35 minuta.

v
ZAPISNICAR LNICA

Silvio ak Gordana Prica Bojan Dadasovié
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